
萬 佛 聖 城 公 告
C.T.T.B. Announcement 

  鑒於全球新型冠狀肺炎病毒，及美國流感之蔓延，
為避免因參加法會被感染的風險，不宜衆多人群聚集。
Due to the global threat of the coronavirus and the onset of the flu 
season in the U.S., in order to reduce the risk of infections for our 
event participants, we have reluctantly decided it is not appropriate to 
host big events with many people gathering together in one place. 

    故萬佛聖城決定取消 3/8-3/14 的慶祝觀世音
菩薩聖誕法會及觀音七的共修，恕將不接待分支
道場信衆們及國際間旅行來的訪客等，敬請海涵！
Therefore CTTB has decided to cancel the celebration of Guanyin's 
Birthday on the March 8th and also the 7-day Guanyin Recitation 
from March 8th to 14th. 

    我們將在法總中、英、越文網站提供《普門品》
經文 PDF 檔，和唱誦與持念「觀世音菩薩聖號」之
聲音檔，讓大家下載，在家用功修行，並將功德廻向
世界，消災免難！
PDF sutra texts and the recordings of the Universal Door Chapter will 
be provided on the DRBA Chinese, English and Vietnamese websites 
to download. We encourage disciples to cultivate at home and transfer 
the merit to the whole world. May the calamities in the world be 
dispelled. 
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